
Referat fra bestyrelsesmøde den 11.6.24 

Tilstede: John - Simon – Rene – Pernille og Annette 

Afbud fra Rasmus, og Julie 

1. Nyt fra Formanden 

Vi har muligvis ikke fået aktivitetsstøtten for 2023, men vi er ved at gå i dybden med at undersøge 

dette. 

Der laves børneattester på alle ansatte og bestyrelsesmedlemmer. 

Ridelejr bliver i uge 31, Frida er ved at arrangere det. 

Pengene fra Bjergby rideklub, bliver overført i den nærmeste fremtid. 

2. Cafeteria 

Kirsten vil gerne overtage cafeteriet pr. 1.9.24, hvilket er rigtig dejligt. 

3. Part på skoleponyer i sommer 

Vi vil gerne have parter på vores skoleheste i sommerferien. Frida er primus motor på dette. 

4. Opsigelse af foldordning og opstaldning 

Det foregår med en måneds varsel til den 1. i en måned. 

 

Obs ordensreglerne skal overholdes, så derfor skal alle hunde være i snor på HJRs område, man må 

ikke tale i mobiltelefon til hest. Ordensreglerne er hængt op på portene til hallerne, hvor man kan 

orientere sig.  

 

Referent: Annette Frydberg 

 


